
Referat bestyrelsesmøde 7/9 2022 
 
Deltagere: Sune, Leonie, Lise, Ditte, Josefine, Lene, Alberte, Mogens 
 
Orientering fra ledelsen/Udvidelse af Sundby Børnehus 
 
Mogens har haft møde med dagtilbuds chef Christina ift. kapaciteten. Når vi når februar måned så har 
børnehuset det der svarer til en vuggestue mere. Der bliver sendt børnehavebørn herover som der ikke er 
plads til i de øvrige nærliggende institutioner. Imellem 1/11 og 1/12 skulle pavillonerne gerne sættes op, og 
det bliver Dansestuen der rykker derop. Der vil blive oprettet en ekstra vuggestue i den stue der bliver til 
overs i (hoved)huset.  
Der er byggemøde på kommunen i morgen (8/9). Mogens forventer at få meget mere information på dette, 
som kan meldes ud til forældrene. Mogens lover at dele ud af de frustrationer der bliver drøftet her til 
aften. 
Bør man overveje at rykke skolegruppen/de største børnehavebørn op i den nye pavillon? Vi snakker om at 
pavillonen bliver isoleret for meget fra resten af institutionen. Vi drøfter bekymringer ift. trivslen blandt 
både børn og voksne. 
Mogens opfordrer bestyrelsen til at lave en skrivelse til centerchefen for dagtilbud med bekymringer og 
spørgsmål. Der er et overordnet indtryk af at der ikke er nogen der rigtigt ved noget om hvad der skal ske, 
og at det går lidt for stærk med at få sat pavillonerne op. Vi drøfter også bekymringer ift. at der er mange 
børnehavebørn der har haft andre institutioner på ønskelisten, men som bliver sat herover.  
Bestyrelsen opfordrer til at ledelsen melder mere ud, uanset om det er informationsgivende eller ej. 
 
Evt. 
 

• Charlotte har lavet nyhedsbrev hvor hun har efterspurgt tilbagemelding. Der er positiv respons. 

• Pædagogisk tilsyn – personalet er ikke helt i mål med at bearbejde/evaluere på resultatet af dette 
møde. Vi tager det op som punkt på næste bestyrelsesmøde. 

• Høstfest – Leonie roser et godt festudvalg, men skal have uddelegeret lidt opgaver. Der er ca. 30 
tilmeldte ind til videre. Lene og Alberte skal henvende sig til Jane og høre om hun vil stå for at 
indkøbe pølser og lave salat (børnehaven betaler). Alberte tjekker op på brænde og kul til grillen, 
Lise kan evt. skaffe brænde.  

• Bliver bedstedag i december til noget? Umiddelbart ja, men personalet tager den med videre. 

• Forslag til punkt på næste møde: forbedre børnehavens renomme/omdømme, som ikke er så godt, 
og ikke har været det i mange år. Det er et emne vi tidligere har bragt op. 

  
Mailadresser: 
Chrp@guldborgsund.dk (Christina) 
Jhje@guldborgsund.dk (Johnny) 
Mmik@guldborgsund.dk (Margit) 
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